
Conclusies en afspraken

Van de openbare vergadering van de commissie Maatschappelijke Ontwikkeling (MO)
van de Gemeente Oude IJsselstreek,

gehouden op donderdag 14 september 2023 om 20.00 uur op het DRU Industriepark te Ulft.

Aanwezig: Camiel Vanderhoeven, commissievoorzitter
Emilia Peters, commissiegriffier

---------
Lokaal Belang
Lucy Hugen-Thuis
Miranda Steentjes
Ton Looman

Dorp en Platteland Beweging
Koen Dieker
Everard Kemperman

CDA
Guido Hakvoort
Ruud Gijbels
Jos Westerhof

PvdA
Sylvia van Londen
Onno van de Groep
Doke Tempels

PRO!
Gilbert Esser
Elja Versteeg
Heini Peters

VVD
Memet Tekinerdoğan
Jan Spronk
Thea Teunissen-Sticker

ADA
-

D66
-

College: John Haverdil
Marco Bennink

 
Ambtelijk: Linda Tackenkamp

Paulien Sikking
Hanneke Pennings-Renting
Ellen Penterman
Sandor Baetens
Gerbrand Freriks



Onderwerp 
1

Opening en mededelingen

Afmelding: Gerard Wildenbeest (LB), Deborah de Wit-Schipper (DePB), Marjolijn
Gerritsen (PvdA), Richard de Lange (ADA), Ine Woudstra (D66)
Wethouders Janine Kock en Ria Ankersmit.

Onderwerp 
Aard bespreking

Vaststelling agenda
Besluitvorming

2 De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

Onderwerp 
Aard bespreking

Vaststelling lijst conclusies en afspraken gecombineerde commissie
15 juni 2023
Besluitvorming

3 Conform vastgesteld. 

Onderwerp 
Aard bespreking

Vaststelling lijst bestuurlijke toezeggingen en actuele moties 
Besluitvorming

4 Toezegging
1. Mondzorg op het consultatiebureau  

Koen Dieker (DePB) vraagt naar de stand van zaken. 
Wethouder Bennink antwoordt dat de evaluatie gereed is, maar nog niet 
openbaar. Nadat de evaluatie met de gemeente Doetinchem is besproken, 
in de maand september of oktober, ontvangt onze gemeente de resultaten.

Actuele moties
2. Motie Stop Pesten  

Koen Dieker (DePB) vraagt over de Week tegen pesten wat hiervan de 
status is. 
Wethouder Bennink heeft voor de zomervakantie in het LEA melding 
gemaakt van de motie. De motie wordt volledig ondersteund door de 
onderwijspartners. In de Week tegen pesten wordt hieraan aandacht 
besteed door zowel de gemeente als de scholen.

De Lijst van bestuurlijke toezeggingen en actuele moties wordt ongewijzigd 
vastgesteld. 

Onderwerp 
Aard bespreking 

Ontwikkelingen regionale inkoop Gezins en Woonvormen (Jeugd) en Wmo 
wonen
Informatief

5 Toelichting stand van zaken door wethouder Bennink. 
De rapporten zijn (vertrouwelijk) in te zien bij de griffie.

Onderwerp
Aard bespreking

Inkoop Wmo en Jeugdhulp in de buurt
Informatief

6 In de commissie MO van 11 mei jl. is gevraagd de commissie op de hoogte te 
brengen van de ontwikkelingen lokale inkoop Jeugd/Wmo over het jaar 2022.
Voor dit agendapunt zijn aanwezig:
- Kaylee (inwoner);
- Linda Looman (wijkfunctionaris gemeente Oude IJsselstreek);
- Gaia Achterstraat (begeleider Leger des Heils);
- Tommy Roosendaal (manager bij Workmate Company) en Aline 

Krabbenborg (Ambulant begeleider Workmate Company);
- Paulien Boferhof (agri-coach); 
- Meike Manschot (Eigenaar Praktijk Zij aan Zij).



Onderwerp
Aard bespreking
7

Wijziging gemeenschappelijke regeling (Wgr) Stadsbank Oost Nederland 
(SON)
Voorbereiding besluitvorming 

Afspraken:
Conclusie: De commissie adviseert het onderwerp te behandelen in de 
raadsvergadering van 21 september 2023 als een hamerstuk.

Onderwerp
Aard bespreking

Inventarisatie informatiebehoefte commissie voor thema schulden 
problematiek met SON
Open gesprek

8 De commissie verzoekt het onderwerp te bespreken in een brede context op 
een aparte avond. 

Onderwerp
Aard bespreking

Externe vertegenwoordigingen en actuele portefeuillezaken
Informatief

9 Wethouder Bennink informeert de commissie over een zestal ontwikkelingen op 
het gebied van onderwijs.
1. Onderwijskwaliteit Almende College en basisschool De Plakkenberg
2. Bestuurlijke fusie tussen Paraat en De Plakkenberg
3. Toekomst basisschool Knienenbult Westendorp
4. IKC De Wijssel
5. IKC Silvolde
6. Pilot ouderconsulenten

Wethouder Haverdil informeert de commissie over de uitvoering van de 
energietoeslag 2023.

Onderwerp
Aard bespreking

Overige onderwerpen ter bespreking
Open gesprek

10 Sylvia van Londen (PvdA) vraagt hoe om te gaan met de kosten die door Vitens 
in rekening gebracht gaan worden voor het gebruik van watertappunten bij 
kinderkampen.
Wethouder Bennink zegt toe de vraag schriftelijk te beantwoorden. 

De voorzitter stelt twee onderwerpen aan de orde. 
Op 2 juni jl. heeft de commissie een werkbezoek gebracht aan Buurtzorg Jong 
en Streetball. Afgesproken is dat Streetball en Mills Gym in de commissie 
worden uitgenodigd om een toelichting te geven op hun werkzaamheden voor 
de jeugd in onze gemeente. 

De Werkgroep IJzeren Ring uitnodigen in de commissie en vanaf 2024 jaarlijks 
de smederij bezoeken om de koppeling tussen raad en werkgroep te vergroten.

De commissie stemt ermee in beide onderwerpen via de agendacommissie te 
agenderen. 

Onderwerp 
Aard bespreking

Rondvraag 
Informatief

11 -

Onderwerp
Aard bespreking

Sluiting

12

Sluiting: 23.15 uur.



Aldus vastgesteld door de gecombineerde commissie AFE/FL/MO in haar openbare vergadering van 
9 oktober 2023.

de commissiegriffier de voorzitter

Emilia Peters Camiel Vanderhoeven


